



## NATIONAL MARINE DREDGING COMPANY PJSC

### RESULTS FOR THE NINE MONTHS ENDED 30 SEPTEMBER 2017

**Abu Dhabi, UAE - 6 November 2017:** National Marine Dredging Company PJSC ("NMDC" or "Group"), a leading contractor for dredging, land reclamation and marine civil construction, published its consolidated results for the period ended 30 September 2017.

#### SUMMARY FINANCIAL RESULTS

(AED million)	Three months ended 30 September			Nine months ended 30 September		
	2017	2016	Change	2017	2016	Change
Revenue	341.6	321.3	6%	1,001.2	973.4	3%
Gross profit	53.1	33.1	60%	99.3	69.5	43%
Net profit	22.5	14.9	51%	24.5	40.1	-39%

#### HIGHLIGHTS

- Over the first nine months in 2017, NMDC has shown resilience to the continuous challenges in the market and reports positive results
- Revenues for the first nine months are 3% up from previous year
- As a result of ongoing focus on cost control and efficiency, the gross operating profit from projects strongly improved with 43% to AED 99.3 million
- Net profit reduced by 39% to AED 24.5 million, which is fully explained by the release of certain provisions in the prior year
- NMDC's new hopper dredger Arzana was successfully launched on 20 September 2017 at the shipyard in Kinderdijk, the Netherlands and is on schedule for delivery in Q1, 2018

In 2017, the Group continued operations on a wide range of projects, including the expansion of Khalifa Port in the UAE and a large land reclamation project in Bahrain. Work started on the construction of marine infrastructure for India's first floating LNG import terminal in Gujarat. Furthermore, NMDC started operations for the land reclamation and construction works on three islands on "The Lagoons" in the Maldives.

Net investments in property, plant and equipment for the nine months ended 30 September 2017 were AED 189 million, of which the majority relates to milestone payments for the hopper dredger that is under construction. The Group is reviewing the optimal fleet size and composition and has identified a number of assets that will be decommissioned in the current financial year. These assets are classified as 'held for sale' in the financial statements.



شركة الجرافات  
البحرية الوطنية  
NATIONAL MARINE  
DREDGING COMPANY

## MANAGEMENT EXPLANATION ON AUDITOR'S CONCLUSION

With reference to the Auditor's Report on Interim Financial Information – "Qualified Conclusion" & "Emphasis of Matter" – Management would like to highlight that the Group is executing strategic projects for the Government of Abu Dhabi and/or Government related entities. The Group is involved in the projects from concept design to final construction and due to the nature of these projects they require some time from completion to finalisation with the clients. Management is pleased to inform you that during the first nine months of the year, we continued negotiation with the clients and subsequently received payment for a number of the projects. Management expects that further progress will be made in the coming period.

Yours faithfully,

For and on behalf of  
National Marine Dredging Company

Yasser Nasr Zaghoul  
Chief Executive Officer



### About National Marine Dredging Company:

NMDC is a leading contractor in the field of dredging and marine civil construction. The Group delivers a range of services including the construction port infrastructure, land reclamation, coastal defense and deepening and maintenance of waterways. The Group owns and operates a fleet of modern cutter suction dredgers supported by a wide range of auxiliary equipment including tugs and workboats, barges and survey vessels. Over 1,500 professionals are employed by NMDC.

For more information, please visit [www.nmdc.com](http://www.nmdc.com)

For further information, please contact:

**Khaled Shalati**  
Investor Relations Officer  
[ir@nmdc.ae](mailto:ir@nmdc.ae)  
+971 (0) 2 513 0000





## شركة الجرافات البحرية الوطنية ش.م.ع.

### نتائج التسعة أشهر المنتهية في ٢٠ سبتمبر ٢٠١٧

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة – ٦ نوفمبر ٢٠١٧: قامت شركة الجرافات البحرية الوطنية ش.م.ع.، وهي شركة رائدة في تنفيذ عقود الجرف وإستصلاح الأراضي والإنشاءات البحرية، بنشر نتائجها الموحدة للفترة المنتهية في ٢٠ سبتمبر ٢٠١٧.

### ملخص النتائج المالية

	فترة التسعة أشهر المنتهية في		فترة الثلاثة أشهر المنتهية في		بالمليون درهم)	
	٢٠ سبتمبر التغير	٢٠١٦	٢٠١٧	٢٠ سبتمبر التغير		٢٠١٦
إيرادات	٣%	٩٧٣,٤	١,٠٠١,٢	٦%	٣٣١,٢	٢٤١,٦
إجمالي الربح	٤٣%	٦٩,٥	٩٩,٢	٦٠%	٣٣,١	٥٣,١
صافي الربح	٣٩%	٤٠,١	٢٤,٥	٥١%	١٤,٩	٢٢,٥

### أبرز الأمور

- خلال التسعة أشهر الأولى من ٢٠١٧، أظهرت شركة الجرافات البحرية الوطنية القدرة على الصمود أمام التحديات المستمرة في السوق، وأظهرت نتائج إيجابية.
- ارتفعت الإيرادات للتسعة أشهر الأولى بنسبة ٣% من السنة السابقة.
- نتيجة للتركيز المستمر على مراقبة التكاليف والكفاءة، تحسن إجمالي الربح التشغيلي من المشاريع بشكل كبير بنسبة ٤٣% إلى ٩٩,٢ مليون درهم.
- إنخفض صافي الربح بنسبة ٣٩% إلى ٢٤,٥ مليون درهم ويعود ذلك إلى تحرير بعض المخصصات في السنة السابقة.
- تم إطلاق الجرافة أرزنه الجديدة الخاصة بشركة الجرافات البحرية الوطنية بنجاح في ٢٠ سبتمبر ٢٠١٧ في حوض السفن كيندرديك، هولندا، وسيتم تسليمها في الربع الأول لعام ٢٠١٨.

في ٢٠١٧، إستمرت الشركة على تنفيذ مجموعة واسعة من المشاريع، بما في ذلك توسعة ميناء خليفة في دولة الإمارات العربية المتحدة، مشروع كبير لاستصلاح الأراضي في البحرين. وبدأ العمل في بناء البنية التحتية البحرية لأول محطة عائمة في الهند لاستيراد الغاز الطبيعي المسال في غوجارات. بالإضافة إلى ذلك، بدأت شركة الجرافات البحرية الوطنية عمليات لاستصلاح الأراضي وأعمال البناء لثلاثة جزر على "البحيرات" في المالديف.

بلغ صافي الإستثمارات في ممتلكات وآلات ومعدات خلال فترة التسعة أشهر المنتهية في ٢٠ سبتمبر ٢٠١٧ مبلغ ١٨٩ مليون درهم، والتي تتعلق الغالبية منها بمدفوعات المراحل الأساسية للجرافة أرزنه والتي هي تحت الإنشاء. تقوم الشركة بمراجعة حجم وتكوين الأسطول الأمثل وحددت عدد من الأصول التي سيتم إيقاف تشغيلها في السنة المالية الحالية. تم تصنيف هذه الأصول "كمحتفظ بها للبيع" في البيانات المالية الموحدة الموحدة.



شركة الجرافات  
البحرية الوطنية  
NATIONAL MARINE  
DREDGING COMPANY

## توضيح الإدارة حول إستنتاج مدقق الحسابات

بالإشارة إلى تقرير مدقق الحسابات حول المعلومات المالية المرحلية - "الإستنتاج المتحفظ" و "التأكيد على أمر" - ترغب الإدارة في توضيح أن الشركة تقوم بتنفيذ مشاريع استراتيجية لحكومة أبوظبي و / أو المنشآت المتعلقة بالحكومة. كما تقوم الشركة بتنفيذ المشاريع من مرحلة التصميم إلى مرحلة البناء النهائي، ونظراً لطبيعة هذه الأعمال فإنها تتطلب بعض الوقت للإنجاز والتسوية مع العملاء. تسر الإدارة إعلامكم أنه خلال فترة التسعة أشهر الأولى للسنة، واصلنا التفاوض مع العملاء واستلمنا لاحقاً تسديدات لعدد من المشاريع. تتوقع الإدارة تحقيق تقدم في الفترة المقبلة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



نيابة عن  
شركة الجرافات البحرية الوطنية

المهندس / ياسر نصر زغلول  
الرئيس التنفيذي

## نبذة حول شركة الجرافات البحرية الوطنية

إن شركة الجرافات البحرية الوطنية هي شركة رائدة في تنفيذ عقود الجرف والإنشاءات البحرية. تقدم الشركة مجموعة من الخدمات بما فيها إنشاء البنية التحتية للموانئ، واستصلاح الأراضي وحماية الشواطئ وتعميق وصيانة الممرات المائية. تمتلك وتشغل الشركة أسطول من الجرافات الحديثة التي تدعمها مجموعة واسعة من المعدات المساعدة بما فيها القاطرات وقوارب العمل، والسفن، وسفن المسح. ويعمل في الشركة أكثر من ١,٥٠٠ من الموظفين المهنيين.

لمزيد من المعلومات، الرجاء زيارة موقعنا [www.nmdc.com](http://www.nmdc.com)

لمزيد من المعلومات، يرجى الإتصال بـ :

خالد شالاتي

مسؤول علاقات المستثمرين

[ir@nmdc.ae](mailto:ir@nmdc.ae)

+971 (0) 2 513 0000



ص.ب. ٣٦٤٩، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة  
P.O.Box 3649, Abu Dhabi, United Arab Emirates  
ت. +971 2 513 0000 | [nmdc@nmdc.ae](mailto:nmdc@nmdc.ae)  
ف. +971 2 551 6500 | [www.nmdc.com](http://www.nmdc.com)